
To Judge Pamela Dembe 
Court of Common Pleas 
c/o Joseph J. DiPrimio, Court Administrator 
City Hall, Room 336, Philadelphia, PA 10107 
001-215-686 2547 phone 
001-215-686 7485 fax 

To Judge William Yohn Jr.  
United States District Court  
Eastern District of Pennsylvania  
c/o Office of the Clerk of Court 
U.S. Courthouse, 601 Market Street, Room 
2609, Philadelphia, PA 19106-1797 
001-215-597 7704 phone 
001-215-597 6390 fax 

 
We demand that Mumia Abu-Jamal have the right to hear the PCRA legal proceedings 
about his own case before the Court of Common Pleas, Philadelphia. 
Furthermore we support the demand of the German P.E.N. Center (Association of 
German Writers) for the deposition of Arnold Beverly, who has confessed to the crime of 
which Mumia Abu-Jamal stands accused. In addition, we expect that further material 
exonerating the defendant will also be considered as part of the official record in a retrial 
which may lead to the dismissal of all charges and a speedy release of Mumia Abu-
Jamal. 
 
Wir fordern, daß Mumia Abu-Jamal das Recht zugestanden wird, bei der Verhandlung 
über die Wiederaufnahme seines Falles vor dem Stadtgericht von Philadelphia im Gericht 
anwesend zu sein. 
Darüber hinaus unterstützen wir die Forderung des P.E.N.-Zentrums 
(Schriftstellerverband) Deutschlands nach Vernehmung des Zeugen Arnold Beverly, der 
die Tat gestanden hat, deren Mumia Abu-Jamal angeklagt ist. Außerdem bitten wir um die 
Miteinbeziehung anderer entlastender Materialien in ein Wiederaufnahmeverfahren, das zu 
einem Freispruch und einer baldigen Freilassung Mumia Abu-Jamals führen könnte. 
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Kontakt:  Annette & Michael Schiffmann, In der Neckarhelle 72, 69118 Heidelberg, Tel./Fax 06221/800313, 

mikschiff@poweronline.net  


